
Въвеждането на задължителна здравно-хигиенна оценка при изготвянето на 

ПУП , не виждам колко е необходимо след като всичко задължително 

минава през РИОСВ и РЗИ. Това, че отпадна Наредба 7 от 2003 год. 

и вече РЗИ не е водеща при оформянето на проектната документация според 

нас не означава, че не се изискват и спазват изискванията за отстоянията. 

А сега се предлага специалисти -БАКАЛАВРИ да изготвят здравно-

хигиенни оценки / чл.18 от проекто - наредбата /. Това според мен е в 

противоречие със ЗУТ, където инвестиционните проекти се изработват от 

специалисти с образователно - квалификационна степен - магистър . 
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